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 Încheiat azi 28.11.2011 ora 10,cu ocazia şedinţei ordinare pe luna 
octombrie,conform convocatorului,înrtegistrat la nr.4455/22.11.2011. 
 La şedinţă sunt prezenţi 11 consilieri din totalul de 11 câţi numără consiliul 
local, dl.Dumitrescu Ilie,delegat sătesc,d-na Director al Şcolii Generale cu Clasele I-
VIII Cungrea,Preda Claudia ,d-na Sichim,d-na Popa Daniela ,d-na Berbecaru 
Ecaterina şi d-na Treanţă. 
 D-na secretar întreabă pe domnii consilieri dacă mai obiecţii sau adăugiri la 
procesul verbal al şedinţei anterioare.Nefiind ,este aprobat cu unanimitate de voturi. 
 Dl.preşedinte,Alexe Dorel prezintă ordinea de zi modificată,pe care o supune 
spre aprobare şi care este aprobată cu 11 voturi pentru. 

1.Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea reţelei şcolare pentru anul 2012-
2013.                               

2.Proiect de hotărâre cu privire la  aprobarea planului de ocupare a funcţiilor 
publice pentru anul 2012. 
              3.Proiect de hotarare cu privire la rectificarea bugetului local. 
              4.Discuţii,întrebări,interpelări. 
 Dl.preşedinte dă cuvântul d-nei director. 
 D-na Preda:Am depus un raport cu situaţia şcolară actuală şi viitoare ,cu 
numărul de copii din unitatea noastră şcolară.Dacă nu l-aţi citit, aş vrea să vi-l citesc 
eu,pentru că ceea ce am scris acolo coincide cu realitatea.Am înţeles că au fost unele 
discuţii că numărul de copii nu este cel corect.Am venit şi cu câteva cadre didactice şi 
reprezentanţi ai părinţilor, pentru a vă convinge sau mai bine spus să vă confirme că 
raportul acesta este corect.Numărul de copii s-a redus la preşcolari şi se va reduce în 
continuare.În cadrul unităţii noastre sunt suficiente cadre didactice până la retragerea 
din activitate.Toate cadrele didactice rămân pe post.Există 5 grădiniţe cu program 
normal şi vor rămâne 2 pe toată comuna.La clasa 0 avem 17 copii,dacă nu vor mai 
pleca dintre ei.Vrem să fie clasa şi invăţătorul.În HG 1395  este publicat preţul 
cost/elev.Salariile noastre vor fi întemeiate pe baza costului standard pe elev şi vom 
ajunge în situaţia în care nu vom putea asigura salariile la cadrele didactice.Deciziile 
importante vă aparţin .Eu nu ţin nici să comasăm şcolile şi nici să nu le 
comasăm,dumneavoastră luaţi decizia cea mai bună. 
 Dl.preşedinte:Dacă dintre invitaţi mai doreşte cineva să vorbească? 
 D-na Preda:Noi o să ne retragem şi vă lăsăm să luaţi decizia care se 
impune.Dl.primar:Aici în raport scrie că se desfiinţează GPN Spătaru,Ibăneşti,Oteştii 
de Sus,Şcoala Spătaru şi Oteştii de Sus.Nu cred că suntem în măsură să luăm o decizie 
până nu avem şi un punct de vedere de la inspectorat.Propun să mergem mâine la 
Inspectoratul Şcolar Olt şi la şedinţa viitoare să vedem ce decizie luăm. 
 Dl.Popa:Ar trebui să cereţi şi un microbuz şcolar. 
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 D-na Berbecaru:Traseul microbuzului este deruntant. 
 Dl.Săndulescu:Aş dori să ştiu dacă acest raport l-ai popularizat şi l-ai făcut 
cunoscut părinţilor copiilor de la 3 până la 14 ani. 
 D-na Preda:Am avut o întâlnire cu părinţii ,preşedinţii comitetelor pe clase şi 
am şi un proces verbal,unde au motivat ca să fie clasa şi invăţătorul. 
 Dl.Popa:Ar fi ideal,dar în ziua de azi se ajunge greu la ideal. 
 Dl.Tudosiea:Cum se va face transportul cu atâţia copii? 
 D-na Preda:La Leleasca se face transportul copiilor cu un singur microbuz şi 
pentru un număr mai mare  de copii. 
 Dl.Săndulescu:Am vrut să ştiu şi eu părerea părinţilor.Aş mai fi vrut să ştiu cine 
face programul acestui microbuz şcolar? 
 Dl.primar:Noi am hotărât traseul. 
 Dl.Săndulescu:Sunt de părere că nu sunt copiii luaţi la timp. 
 D-na Preda:Vă mulţumesc că aţi abordat subiectul acesta.Microbuzul nu stă în 
faţa şcolii să ia copiii la ora 12.Eu nu pot să  monitorizez microbuzul şcolar pentru că 
nu ştiu unde pleacă,când vine.Şoferul spune mereu că este chemat în altă parte.Dacă 
aş face eu programul îmi asum responsabilitatea pentru transportul copiilor. 
 D-na Berbecaru:Au fost zile când a venit şi la ora 1330 .Pe timp de iarnă nu a 
circulat deloc că a fost defect.A trebuit să găsim o maşină să ducă copiii la şcoală. 
 Dl.primar:Când a fost defect nu am avut ce face.La alimentat trebuie să meargă 
cu d-na contabil sau d-na casier şi mai rezolvă şi alte treburi pentru că tot face drumul. 
 Dl.Săndulescu:Problema cu alimentatul nu trebuie să fie zilnică.La mine s-au 
plâns mulţi părinţi că nu sunt copiii luaţi la timp şi că microbuzul şcolar este văzut 
prin cine ştie ce locuri.Nu mai există disciplină şi nu se respectă niciun program.Nouă 
ne trebuie şi un al doilea microbuz şi chiar mai mare dacă se poate,pentru că la anul 
vom avea şi clasa 0. 
 Dl.primar:Noi am mai cerut un microbuz şi am promisiuni că primul care va 
veni, va fi pentru Cungrea.Al nostru circulă ilegal cu un număr mai mare de copii,dar 
nu avem ce face ,asta e situaţia. 
 D-na Sichim:Bursele au venit? 
 D-na contabil:Nu au venit şi nici nu vor veni până la anul,pentru că nu au fost 
prevăzuţi bani în buget.În contabilitate se foloseşte anul bugetar şi nu anul şcolar.În 
primul trimestru vor veni şi banii pentru toate lunile,inclusiv pentru septembrie-
decembrie 2011. 
 Cadrele didactice şi reprezentaţii părinţilor se retrag,după care se fac înscrieri la 
cuvânt.Se înscrie dl.Lică,lista rămânând deschisă. 
 Dl.Lică:La şedinţa Consiliului de Administraţie din luna septembrie am fost 
iniţiatorul comasării şcolilor.Consiliul de Administraţie a aprobat,dar reţeaua şcolară a 
fos aprobată mai înainte şi nu s-a mai putut face nimic.Nici părinţii de la Spătaru nu  
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au fost anunţati de şedinţă decât cu o oră înainte şi nu au mai avut cu ce veni.Atunci 
am propus ca pentru anul şcolar viitor 2012-2013 să se realizeze acest lucru.Trebuie o 
analiză corectă, pentru că sunt transportaţi copii pe o distanţă de 15 km.Nu ştim unde 
va fi clasa 0 şi nici restul locaţiilor.V-VIII e sigur la Cungrea,dar restul?Nu poţi trezi 
un copil de 3 ani cu noaptea în cap, ca la ora 7 să-l iei de la Spătaru şi să-l duci la 
Oteştii de Sus.Copiii de la Mieşti,Cerbu şi Spătaru nu se mai duc la grădiniţă în 
asemenea condiţii.Ce face atunci educatorul?Luaţi numărul de copii pe sate şi vedeţi 
pe cine şi unde se pot duce.Nu mi se pare corect să iei copiii mai mulţi şi să-i duci la 
un educator sau învăţător cu copii puţini. 
 Dl.Ban:Tu cum faci 4 clase la Spătaru simultan? 
 Dl.Lică:După 29 de ani mi se pare tardivă această întrebare. 
 Dl.Ban:Eu o să-mi duc copiii la Drăgăşani,dacă nu are cine să stea cu ei. 
 Dl.Săndulescu:Cu funcţiile publice sunt de acord.D-le primar, zic că mai trebuie 
să faci un efort să aduci un om competent la cadastru aşa cum ai făcut şi cu juristul.Nu 
poţi să pui totul în cârca unui om.Inginerul nu face faţă şi nu poate să dea nimănui un 
răspuns concret. 
 Dl.primar:Am început o procedură de inventariere a documentelor de la camera 
agricolă şi o să iau măsurile ce se impun.În primăvară o să înceapă cadastrul general şi 
va tebui să avem o situaţie clară până atunci. 
 Dl.Săndulescu:Cu rectificarea bugetului sunt de acord,dar aş vrea să ştiu dacă 
sunt pentru lucrări?  
 Dl.primar:Nu sunt pentru staţia de pompare şi de clorinare.Bazinele sunt în 
custodia noastră.Sper ca  până la Crăciun să primim o pompă.Am comandat şi 
conducta pentru întreaga lucrare de la Oteştii de Sus până la Ibăneşti. 
 Dl.Săndulescu:Ce se întâmplă cu această firmă,care e făcută pentru a deservi 
primăria?Au trecut patru luni de activitate şi nu s-a plătit niciun leu muncitorilor.Sunt 
lucrări efectuate pentru primărie,sunt documente semnate,vă rog să găsiţi calea rapidă 
pentru plata acestor oameni. 
 Dl.primar:Nu avem bani prevăzuţi în bugetul local,dar o să găsim o soluţie. 
 Dl.Nicolescu:Din raportul d-nei director,reiese faptul că se desfiinţează şcoli.Aş 
întreba dacă există o lege pentru comasare,pentru că dispar şi grădiniţele. 
 Dl.primar:Nu există nicio adresă de la Inspectoratul Şcolar Olt. 
 Dl.Popa:Am trecut şi eu printr-o situaţie similară în anul 1989,dar s-a 
rezolvat.Aici nu se iau în considerare particularităţile copiilor.E imposibil să scoli un 
copil de trei ani la ora aia.Cred că aceştia trebuie primiţi de educator între orele 8 şi 9. 
Trebuie să fie un act de voinţă generală,şcoala să fie gata , să avem şi mijloacele 
necesare pentru transportul copiilor,dar aici e un act de voinţă singular.Nu se face  
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educaţie fără familie.E adevărat că nici cadrele didactice nu mai sunt pregătite din 
punct de vedere profesional.Aceşti copii nu sunt pachete.Am încredere în dl.primar că 
va face o treabă bună la inspectorat.Sunt de acord cu cele două proiecte de hotărâri. 
 D-na contabil:Aş vrea să ştiu dacă mai pot promova în anul 2012 şi alţi 
funcţionari publici în afară de d-na Alexe? 
 D-na secretar:Alţi funcţionari nu mai sunt, pentru că au fost promovaţi anul 
trecut. 
 Se supun la vot proiectele de hotărâri.Sunt aprobate cu unanimitate de voturi. 
 Se declară închise lucrările şedinţei. 
 
                      Preşedinte,                                            Secretar, 
                   Dorel ALEXE                                   Gabriela ANDRONIE 


